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Protokół Nr LII/2010
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 10 listopada 2010 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Podjęcie Uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 r.
- w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą “Ośrodek
   Promocji, Kultury i Sportu Gminy Sitno”,
- w sprawie pokrycia dodatkowych zobowiązań finansowych dotyczących oświaty.

5. Sprawozdanie z działalności kadencyjnej Wójta Gminy Sitno.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 
1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10. Monastryski Ryszard
11. Niedźwiedź Zygmunt
12. Pawlicha Bogdan
13. Szajnoga Marek
14. Tukiendorf Edward
15. Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  LII  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał  Radnych a  także gości:  Sekretarza Gminy Pana Mariana 
Bernata oraz Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk.
Obrady rozpoczęły się o godz. 12°° i trwały do godz. 14°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając czy są 
do niego uwagi.
Pan  Sekretarz  zwrócił  się  z  prośbą  o  dopisanie  do  porządku  obrad  punktu 
dot.  przekazania  radnym  prowizorium  budżetowego  na  2011  r.  oraz  uchwały 
w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  na  potrzeby  w  oświacie  (podjęcie  w  pierwszej 
kolejności przez zmianami w budżecie).
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  obrad  i  przyjęli 
go z proponowanymi zmianami jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Przekazania Prowizorium budżetowego Gminy Sitno na 2011 r.

     W punkcie tym Sekretarz Gminy Pan Marian Bernat przekazał Państwu Radnym, 
zgodnie z ustawą o finansach publicznych, prowizorium budżetowe na 2011 rok.
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Ad. 5
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  LII/281/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  10  listopada  2010  r. 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Projekt Uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Marian Bernat.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że niepokojące jest to, że ten kredyt 
jest zaciągany na cele konsumpcyjne a nie inwestycyjne.
Pan Janusz Brzozowski zapytał jakie łączne zadłużenie będzie miała Gmina 
Sitno.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że zadłużenie łącznie wyniesie ok. 2,2 mln złotych.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
Uchwały Nr LII/281/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 0 przeciw 
i 2 głosach wstrzymujących.

2) Uchwała  Nr  LII/282/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  10  listopada  2010  r. 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/165/08 Rady Gminy w Sitnie z dnia 
5  grudnia  2008  r.  w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej  pod  nazwą 
“Ośrodek Promocji, Kultury i Sportu w Sitnie”.
Pan Sekretarz wyjaśnił,  że chodzi  o dopisanie  do statutu Ośrodka – boiska 
“Orlik” w Jarosławcu oraz zatrudnienia animatora sportu.
Pan  Bogdan  Pawlicha  stwierdził,  że  “Orlik“  powinien  być  udostępniany 
nieodpłatnie  dla  mieszkańców  Gminy  Sitno  natomiast  należałoby  się 
zastanowić nad warunkami udostępniania tego boiska dla osób spoza terenu 
Gminy.  
Następnie ww. Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

3) Uchwała  Nr  LII/283/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  10  listopada  2010  r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

Ad. 6
Sprawozdanie z działalności kadencyjnej Wójta Gminy Sitno

W  związku  z  nieobecnością  na  sesji  Wójta  Gminy  sprawozdanie  z  działalności 
kadencyjnej przedstawił Sekretarz Gminy Sitno Pan Marian Bernat.
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Ad. 7
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 8
Sprawy różne

Pan Janusz Brzozowski zapytał czy aktualne są plany utworzenia zbiornika wodnego 
o pow. ok 2 ha w Cześnikach.
Pan Sekretarz wyjaśnił,  że obecnie jest  to teren rolny ale  jest  propozycja zmiany 
planu zagospodarowania przestrzennego. Pewne problemy wynikają z tego, że jest 
to teren objęty programem Natura 2000 i występuje flora i fauna chroniona.
Jednakże miejsce pod zbiornik wodny jest zachowane.
Pan Aleksander Karski zapytał o sprawę wieży telefonicznej w Sitnie.
Pan Sekretarz  wyjaśnił,  że  były trzy propozycje  lokalizacji.  Mieszkańcy zgłaszali 
mnóstwo protestów. Najbardziej realna lokalizacja: Sitno Góra kierunek Kol. Sitno.
Następnie Pan Janusz Brzozowski poruszył temat kampanii wyborczej informując, 
że  Pan  Franciszek  Grela  jeździ  po  zebraniach  i  tłumaczy,  że  on  zablokował 
200.000,-zł z Urzędu Marszałkowskiego, co jest nieprawdą.
Pan Lucjan Łuczyszyn podziękował za prace wykonane w Sitnie w V kadencji Rady.
Następnie  podziękowania  za  bieżącą  V  kadencję  złożyli  Panowie  Radni:  Janusz 
Brzozowski, Jerzy Mazurek, Bogdan Pawlicha, Edward Tukiendorf, Marek Szajnoga 
oraz Sekretarz Gminy Pan Marian Bernat.

Ad. 9
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr LI/2010 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.

Ad.10
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołował:

Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf

  


